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Afdeling: Bestuur en  Dienstverlening Voorstelnr. 1500
Behandelaar: Vissers, Bea Barneveld, 9 juni 2021
Telefoonnummer: 06 - 101 55 321 Portefeuillehouder: A.H. van de Burgwal

Ter kennisname naar de raad Op overzicht Bestaand beleid (website)
     Nummer beleidsproduct:       

Onderwerp: Memo voor raad betreffende toekomst Kleindierenmarkt 

Gevraagde beslissing:
1. Kennisnemen van de inhoud van bijgaand informatief memo voor de gemeenteraad inzake de toekomst 

van de Kleindierenmarkt.
2. Het memo onder embargo ter kennisgeving brengen van de gemeenteraad, waarbij het embargo geldt tot 

de datum van verzending van het persbericht.

Bijlage
- Memo voor de gemeenteraad over de toekomst van de Kleindierenmarkt



Memo – onder embargo tot datum verzending persbericht

Datum
9 juni 2021

Onderwerp: Toekomst Kleindierenmarkt

Ter attentie van: Gemeenteraad

Afzender: College van B&W

Geachte leden van de gemeenteraad,

April jl. informeerden wij u over het proces dat het bestuur van de 
Kleindierenmarkt aan het doorlopen is om een beslissing te kunnen nemen over 
de toekomst van de Kleindierenmarkt. Via een memo hebben wij u er toen aan 
herinnerd dat de gemeentelijke voucherregeling van €75.000,- per jaar in juli 
2021 eindigt. Deze overbruggingsregeling is in 2016 voor een periode van vijf jaar 
in het leven geroepen om maatschappelijke initiatieven - zoals de 
Kleindierenmarkt – tijdelijk te helpen bij de opstart in de Midden Nederland hallen. 

Tijdens de looptijd van de voucherregeling heeft eigenaar van de Midden 
Nederland Hallen - Timo Kruft Beheer BV - ook geld en tijd gestopt in het in stand 
houden van de Kleindierenmarkt, o.a. door deel te nemen in het bestuur en door 
het leveren van een betaalde communicatiemedewerker, die tevens het werk 
rondom de vergaderingen van het bestuur verzorgt. De heer Kruft heeft 
aangegeven de bijdrage van de TK Groep in de zomer van 2021 te beëindigen.

Omdat de overbruggingsregeling en de bijdrage vanuit de TK Groep beide 
eindigen, heeft het bestuur van de Kleindierenmarkt zich de afgelopen periode 
georiënteerd op alternatieven. Hierbij is er rekening mee gehouden dat de 
Kleindierenmarkt ook een maatschappelijke functie heeft. Wekelijks komen er 
namelijk zo’n 200 tot 300 bezoekers1 uit Barneveld en omgeving. Het gaat hierbij 
veelal om mensen die al lange tijd/ van oudsher de markt bezoeken. 

In de periode vanaf september 2020 heeft wethouder Van de Burgwal diverse 
gesprekken gevoerd met het bestuur van de Kleindierenmark om mee te denken 
over oplossingen. Gezamenlijk is besloten om op twee verschillende momenten 
(eind 2020 en mei 2021) enquêtes uit te voeren onder bezoekers en 
standhouders. 

Op basis van de uitkomsten van de enquêtes en het doorlopen traject heeft het 
bestuur van de Kleindierenmarkt geconcludeerd dat er onvoldoende draagvlak is 
voor een voortzetting van de markt, mede omdat de marktkraamhouders de 

1Dit is een globale inschatting. In de zomerperiode en het najaar tijdens Corona ging het om zo’n 250 
personen per week de markt. In de periode voor Coronatijd bezochten circa 500 personen de markt.



kosten voor de markt niet kunnen dragen, zelfs niet als het op een gratis locatie 
is. Daarbij komt dat de huidige bestuursleden van de Kleindierenmarkt deze 
zomer zullen stoppen met hun werkzaamheden voor het bestuur. Er hebben zich 
geen nieuwe bestuursleden gemeld en uit de enquête onder de 
marktkraamhouders blijkt dat er onder hen geen animo is om de vrijwillige taken 
rondom de markt op zich te nemen. Bezoekers geven wel aan graag nog naar de 
markt te willen komen, ook als deze op een andere locatie is. Maar ook vanuit die 
hoek hebben zich geen vrijwilligers gemeld. Dit betekent dat de Kleindierenmarkt 
deze zomer stopt, tenzij er nog vrijwilligers opstaan die bereid zijn de kar te 
trekken en die o.a. op zoek gaan naar (nieuwe) financieringsbronnen.

Omdat de markt ook een belangrijke sociale functie heeft, is aan de bezoekers 
van de Kleindierenmarkt ook gevraagd of zij interesse hebben in een sociaal 
ontmoetingsmoment één keer in de week. Hierbij zijn twee opties voorgelegd, 
namelijk de Veluwehal of het Pluimveemuseum. Uit de enquête is gebleken dat 
deze behoefte er is en men heeft hierbij de voorkeur uitgesproken voor de 
Veluwehal. Daarom is besloten om vanaf 1 september a.s. elke woensdag van 
9.30 – 11.30 uur een koffieochtend in de centrale hal van de Veluwehal te 
organiseren. Hieraan zijn voor de gemeente geen kosten verbonden. 

Communicatie en planning
Het bestuur van de Kleindierenmarkt informeert de standhouders uiterlijk in de 
week van 14 t/m 18 juni (week 24) over dit besluit. Eind week 24 of begin week 
25 gaat er vervolgens een gezamenlijk persbericht uit. Zodra het persbericht 
verstuurd is, zullen de uitslagen van de enquêtes geplaatst worden op de website 
van de Kleindierenmarkt.


